
1 
 

 
 

FIR - Fællesrepræsentationen for Idrætsforeninger i Rødovre 
 

Rødovre, den 12. december 2024 
 

Referat fra møde i FIR´s bestyrelse den 3. december 2024 kl. 16.00-19.00  
 
Deltagere: Karin, Lone, Daniel, Thomas og Poul 
Afbud: Preben og Maria, Thomas gik fra kl. 17.45, hvor vi var halvvejs igennem dagsordenen. 
 
Dagsorden: 
 

1. Velkomst og overblik over opgaver, 
2. Hvad gør vi ved ”Hal- & Gymnastiksale-projektet”? 
3. Økonomien v/Karin 
4. Spisning og litterær dagsorden også 
5. Andre større opgaver 
6. Møderække i FIR 2025. 
7. Eventuelt. 

 
Ad 1. Velkomst og overblik over opgaver   
 
Flere af os deltager i mødet om ”Fremtidens idrætsanlæg” den 10. december; Karin, Daniel, 
Thomas og Poul. Vi er enige om, at vi skal fastholde en prioritering af, at modtagelsen på 
idrætsanlægget er det allervigtigste fremover for alle anlæg. Dette ser ud til at være helt udeladt i 
Valhøj Skole-projektet. Og det er en stor udfordring på flere nuværende idrætsanlæg, især er 
Rødovrehallen langt bagefter også på dette punkt. 
 
DGI Partnerskabsaftalen er sat i gang den 25. november. Hver især bør de enkelte foreninger 
vurdere, hvad de med fordel kan deltage i. 
 
Vi har deltaget i møde med forvaltningen den 13. november, hvorfra der foreligger referat. Når 
møderækken med forvaltningen fortsætter i 2025, laves der oplæg til dagsorden, hvis der er behov 
for dette. Deltagere mindst: Lene Due og mindst Mia Sørup eller Morten Dam Vestergaard samt 
Poul Lundberg og mindst tre bestyrelsesmedlemmer i øvrigt.  
  



2 
 

 Ad 2. Hvad gør vi ved ”Hal og Gymnastiksale-projektet” i 2025? 
 

1. Thomas har 30. oktober nævnt nogle generelle spørgsmål omkring FIRs organisering, som 
vi må forholde os til senere, 

2. Vi har nu fået en del adresser fra Casper Licht, så vi kan vel gå i gang efter nytår? 
3. Poul har lavet et oplæg til, hvordan vi håndterer prioriteringsprocessen omkring Valhøj 

Skole. Vi kører efter dette oplæg, indtil noget bedre foreligger. Skal efter møderne i 
brugerbestyrelserne i denne uge og mandagens møde om Fremtidens Idrætsanlæg videre til 
Kommunen og idrætsforeningerne. Thomas og Karin har omdelt det til brugerbestyrelserne 
for henholdsvis Rødovrehallen og Rødovre Stadion hal i den forløbne uge, 

4. Bemærk citat fra Morten Dam i mail til os alle: Teknisk Forvaltning melder tilbage, at den 
konkrete drøftelse og stillingtagen til opstregning og indretning af hallen på Valhøj Skole 
ikke er presserende, da der kun skal gives en overordnet tilbagemelding på de idrætsgrene, 
der skal være plads til. Indretningsspørgsmål kommer senere. 

 
Ad 3. Økonomien herunder bud på årsresultat for 2024 v/Karin, 
 
1. Vi har mistet 3 medlemmer i 2024; Rødovre Padel, Rødovre Gaming og ved fusion af de to 

sportsdykkerforeninger til én. Resten har betalt. 
2. Økonomien er som tidligere meddelt. Vi har en egenkapital på ca. 24 tkr. ved årsskiftet. 
 
Ad 4. Spisning  
 
Stor tak til Madsen for at lave julemaden. Poul har nu viderebragt jubilæumsbogen (Forening i 
Forstad) om ROG til alle med undtagelse af Maria.  
Ad 5. Andre større opgaver 
 
1. Idrætspriser og foreningsfester 2025 v/Poul – bemærk tilbagemelding fra Casper Licht, hvor 

11 foreninger har meldt tilbage. Telefonisk opfølgning på manglende foreninger således:  
a. Karin foreningerne i Rødovrehallen, inklusive de små i kælderen og 1. sal, samt 

Rødovre Sportsdykkerklub,  
b. Lone foreningerne omkring Rødovre Stadionhal, Rødovre Floorball, Rødovre Atletik 

Club, Rødovre Petanque, Islev Triatlon,  
c. Daniel fodboldklubber, Rødovre Skytteforening, Nakada Budo Ryu, Gå-Lunt-Løb, 
d.  Thomas de tre bowlingklubber/Gert Nielsen, Rødovre Gaming,   
e.  Poul  Rødovre Tennisklub, RSIK, Islev Taekwondo, Hwarang Taekwondo Rødovre, 

Cykelklubben FIX, Rødovre Padel Club. 
2. Oplæg fra fodboldforeningerne er i proces v/Daniel 
3. Valgkamp i Kommunen 2025 og FIRs medvirken her v/Poul (se tilbud fra Rødovre 

Lokalnyt indhentet af Poul). Vi vedtog at gå efter et behersket indlæg i Rødovre Lokalnyt 
samt naturligvis et annonce-ledsageprogram fra de idrætsforeninger, der ønsker at være 
med. Politikermøde planlægges afholdt torsdag den 11. september 2025. 
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Ad 6. Møderække i FIR i 2025 
 
1. Vi går efter ulige uger i 2025, hvor arbejde ikke forhindrer deltagelse. Bedste tidsrum vil 

være kl. 16 og fremad enten tirsdage og torsdage.  
2. Konkrete forslag: 

a. Torsdag den 13. februar 2025, 
b. Tirsdag den 6. maj 2025, 
c. Tirsdag den 9. september 2025; Loen på Rødovregaard reserveret kl. 17-22, 
d. Torsdag den 6. november 2025  

3. Møderækken med Lene Due, Mia Sørup og Morten Dam Vestergaard og forvaltningen 
kædes sammen med vores egne møder ovenfor. Idet møderne med de tre afvikles kl. 16.00-
maksimalt 17.30, hvorefter vi fortsætter med vores eget møde kl. 18.00 senest. 

4. Repræsentantskabsmødet i FIR afholdes tirsdag den 22. april 2025; Kostalden på 
Rødovregaard reserveret kl. 17-22. 
 

Referent: Poul Lundberg Andreasen 
 

 


